

NordArt 2015

www.nordart.de



Ewa Pietrzak

Polen/Poland

1990 in Gdingen geboren. 2014 Abschluss als Ingenieurin für Architektur an der Universität Danzig. Geplanter Masterabschluss 2015 an der Danziger Akademie der Bildenden Künste. Gewinnerin eines Stipendiums des Goethe-Instituts Berlin, "die beste Form der Förderung, um die deutsche Sprache zu lernen". 2014 Teilnahme am Austauschprogramm ERASMUS, Stipendium für die Kunsthochschule Mainz. Teilnahme an einem internationalen Workshop in Lissabon und an internationalen Wettbewerben in Deutschland und Frankreich, Beteiligung an Gruppenausstellungen in Danzig. Im Moment arbeitet sie auf den Gebieten Malerei, Zeichnung, Architekturdesign und Glasmalerei.

www.behance.net/ewapietrzak

Born in 1990 in Gdynia, Poland. Graduated in 2014 from the Faculty of Architecture at Gdansk University with the title of Architect Engineer. In 2015 expects to achieve a Master Degree of Gdansk Academy of Fine Arts. Won a scholarship from Goethe Institute Berlin, "best form of promotion to learn the German language". In 2014 participated in the exchange programme ERASMUS, grant for the Art Academy in Mainz, Germany. Took part in an international workshop in Lisbon and in international competitions in Germany and France. Participated also in group exhibitions in Gdansk. At the moment she works in the field of painting, drawing, architecture design and stained glass. www.behance.net/ewapietrzak



City I, 2014, Öl auf Leinwand, 130x195 cm

City I, 2014, oil on canvas, 130x195 cm